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The Sony Ericsson Fugitive is Caught for Good 
 

The hunt for the Sony Ericsson Fugitive has come 
to an end after one month of figuring out clues, 
memorizing passwords, and racing to shopping 
malls where the Fugitive was in hiding. 
 
Avid radio listeners who tuned in 5 times a week to 
follow Dawar el Sa’a W’Nos (The Session of an 
Hour and a Half) kept an ear out for the clue that 
directed them toward one of the malls in Dubai or 
Abu Dhabi. They would then memorize the 
password aired live on the show, and go fetching 
the Sony Ericsson Fugitive. The lucky winners who 
found him first received the contents of his bag; 
usually a top-performing mobile phone from Sony 
Ericsson. 

 
“Our callers would constantly demand the Fugitive went more often to Abu Dhabi 
and Al Ain,” said the popular show presenter Abdallah Ismail who thought the 
campaign was a success. “They really enjoyed the thrill and, of course, the mobile 
phones.” 
 
Ismail’s show, which features a different topic for discussion every time where 
listeners call in to give their views, was a major reason for the campaign’s success. 
Ismail is very popular and his broad fan-base made the Sony Ericsson Fugitive 
campaign a great hit. 
 
“We made an excellent choice by cooperating with Abdallah and his show,” said 
Elie Otaki, Marketing Communications Manager at Sony Ericsson Middle East 
and Africa. “The listeners love him and when I followed the campaign, I found 
him to be a great guy. Everything he said was always either funny or meaningful.” 
 
Playing the part of the Fugitive was Imad Assad, a young freelance publicist. 
Assad dressed up in conspicuous Sony Ericsson clothing and went off to the malls 
waiting to be caught. He was strict however about the password.  
 
“It was a lot of fun,” said Assad, “One time, the winner held my arm and wouldn’t 
let ago until his friend told him the correct password on the phone.” Assad also 
told of his favorite moment on the loose. “I was on the top floor of a mall 
overlooking the ground floor, and I could see at least 30 people going in different 
directions looking for me,” Assad said with laughter. 
 



The Sony Ericsson Fugitive was finally caught and will not be on the loose again 
in the near future. On the last hunt for the grand prize, which was the P900i 
smartphone and a wireless Bluetooth™ handsfree, Ismail bid him farewell on the 
air and said, “Wallah we will miss you ya Fugitive.” 
 

======================================= 
 

 ولآخر مرة، تم القبض على الهارب من سوني إريكسون
 

، بعد شهر كامل من الدلائل وكلمات السر والتسابق إلى مراكز التسوق
 .انتهت حملة القبض على الهارب من سوني إريكسون

 
دوار الساعة "برنامج ، من خلال مإمارات أف أإذاعة  وتابع مستمع

انتظروا . حملة الهارب من سوني إريكسون على مدى شهر كامل" ونص
الدلائل التي قادتهم إلى أحد مراكز التسوق في دبي أو أبوظبي، ثم 

للبحث عن الهارب من  وذىبواكلمة السر المذاعة على الهواء   حفظوا
حتويات صل على مح وقال كلمة السر سوني إريكسون ومن وجده أولا

  . عالي الجودة نقالعادة ىاتف : حقيبتو 
 

كانوا دائما يطلبون أن يتوجو ،  أحب المستمعون الحملة جدا: "يقول عبد الله إسماعيل مذيع البرنامج المحبوب 
ن كاو مركز تسوق أي أتوجو إلى  أنو حين كنتالطريف في الأمر، " وأضاف ." الهارب مرات أكثر إلى أبوظبي والعين

 ".، وىذا دليل واضح على قوة الحملة ونجاحهابعض الجمهور يقترب مني ويقول لي كلمة السر ويطالبني بالهاتف
 

موضوعا يناقش والبرنامج من البرامج الحوارية المباشرة، الله إسماعيل دورا كبيرا في نجاح الحملة،  لعب برنامج عبد
ل الاتصالات الهاتفية والرسائل القصيرة، ولعبت القاعدة ، ويتواصل معو المستمعون من خلامختلفا في كل حلقة

 . الجماىيرية العريضة من محبي عبد الله اسماعيل وبرنامجو دوراً مهماً في نجاح الحملة، بشكل ملفت
 

لقد أحسنا الاختيار : "ويعلق إيلي أوتاكي مدير اتصالات التسويق في سوني إريكسون الشرق الأوسط وأفريقيا 
في إذاعة أبوظبي، المستمعون يحبون عبدالله بشدة وحين تابعت  ونص بالتعون مع عبدالله وبرنامج دوار الساعة

 ."ىادفاً أو  مرحاً وجدتو ممتازا، كل ما يقول عبدالله إما يكون البرنامج 
 



وانطلق إلى مراكز التسوق ينتظر  ،ثيابا تشير إلى سوني إريكسون ارتدىالذي ولعب دور الهارب عماد أسعد، 
 . القبض عليو، ولكنو كان صارما بشأن كلمة السر

 
في مرة أمسك الفائز بيدي ولم يتركها حتى اتصل بو : " عمادويضيف " كانت الحملة ممتعة جدا": يقول عماد 

: أفضل لحظاتو أثناء الهروب وىو يضحك  لناروى كما ." قو وقال لو كلمة السر الصحيحة على الهاتفصدي
فردا يتحركون في كل  03كنت على طابق علوي في أحد المراكز أتطلع على الطابق السفلي فوجدت حوالي "

 ."الاتجاىات ماسكين الهواتف بحثا عني
 

راحو قريبا، وفي اليوم الأخير من البحث ومن أجل سسون ولن يطلق وني إريكسىارب ، ألقي القبض على وأخيرا
والله رح : "قائلًا لهارب اإسماعيل ودع عبد الله  –مع سماعة بلوتوث  P900الهاتف الذكي  –الجائزة الكبرى 

  !"نشتاقلك يا ىارب
 


